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Rullering av handlingsplan i kommunedelplan for idrett, friluftsliv 
og nærmiljø 2016-2026  
 
Saksopplysingar: 
Bakgrunn 

Radøy kommune skal årleg rullera handlingsprogrammet for Kommunedelplan for idrett, friluftsliv og 
nærmiljø. Planen vart vedtatt i 2016 og handlingsplanen vert rullert for første gong i 2017.  

Rulleringa av handlingsplanen har vore kunngjort i brev til lag og organisasjonar, på nettsida, på 
facebook og i lokalavisene. Det kom inn to innspel til rulleringa. Manger IL melder inn bocciabana på 
Manger som nytt nærmiljøanlegg og Nordhordland pistolklubb har gjeve melding om at utbygging av 
pistolanlegga ved skytebana i Haukåsen er aktuell for utbygging allereie i år og må flyttast opp frå 
langtidsprogrammet til prioritert handlingsprogram for ordinære anlegg.  

Idrettsrådet har delteke i møte og hatt saka til uttale.  

Vurdering 
Endringar i prioriteringsliste for ordinære anlegg 
Sidan planen vart vedtatt i 2016 er det gjeve idrettsfunksjonell førehandsgodkjenning på to ordinære 
anlegg som ikkje står i handlingsprogrammet. Dette gjeld rehabilitering av Radøyhallen med 
garderobar i Radøyhallen og nytt lager tilknytning til Radøyhallen. Desse anlegga er tatt inn i 
handlingsplanen.  

Hordabø kunstgrasbane fekk siste utbetaling frå spelemidlane i vår, og vert tatt ut av lista for 
ordninære anlegg. Tilbygg/lager ved Skogen Sletta vert også tatt ut av prioriteringslista, då anlegget 
ikkje lenger er aktuelt for spelemidlar. Det er i staden sendt inn søknad til ordninga tilskot til lokale 
kulturbygg.  

Toalettbygg ved Nesvatnet vert flytta lenger opp på lista over ordinære anlegg då oppstart er venta i 
løpet av 2017. 

Rådmannen foreslår at universelt utforma badeplass vert flytta frå langtidsprogrammet til den 
prioriterte lista over anlegg då dette er eit anlegg som er stort behov for i kommunen. Sjølve 
badeplassen vert ikkje omfatta av spelemiddelordninga, men ein kan få spelemidlar til baderampe 
for utkøyring av rullestolar. 



Endringar i prioriteringsliste nærmiljøanlegg 

Det er sidan planen vart vedtatt i 2016 gjeve idrettsfunksjonell førehandsgodkjenning til tre 
nærmiljøanlegg som ikkje står i handlingsplanen. Dette gjeld klatreanlegget ved Sæbø skule, 
fleirbruksflate ved Sæbø skule og  balanselina ved Radøy ungdomsskule. Desse anlegga vert tatt inn i 
handlingsplanen.  

Klatreparken på Sæbø skule går ut, då anlegget har fått avslag på spelemidlar. Anlegga som er knytt 
til Skageneset (turstiar, grindverksbygg og fleirbruksflate) er også tatt ut av lista, då alle desse har fått 
tilsegn om spelemidlar.  

Endringar i handlingsplan for aktivitet 
Etter ynskje frå idrettsrådet er det lagt inn at kommunen skal vurdera gratis halltid i Radøyhallen for 
aktivitetar for born og unge i regi av lag og organisasjonar som eit nytt punkt i handlingsplan for 
aktivitet. Ei slik vurdering kan gjerast i samband med budsjettet eller meldast opp som eiga sak til 
politisk handsaming.  

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Radøy kommune sin handlingsplan for for idrett-, friluftsliv- og nærmiljøanlegg 2018 – 2021 vert 
vedteke slik den ligg føre. 
 
 

Formannskapet i Radøy - 047/2017 
FS - handsaming: 
Ordførar Jon Askeland sette fram følgjande tilleggsframlegg: 
Under nærmiljø-anlegg vert det i handlingsplanen (uprioriterte tiltak) sett inn eit punkt om anlegg for 
frisbeegolf på Manger. 
 
Formannskapet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg, med tilleggsframlegg sett fram i møtet. 
 

FS - vedtak: 
Radøy kommune sin handlingsplan for for idrett-, friluftsliv- og nærmiljøanlegg 2018 – 2021 vert 
vedteke slik den ligg føre, med følgjande tillegg: 
Under nærmiljø-anlegg i handlingsplanen (uprioritert tiltak) vert det tatt inn eit punkt om anlegg for 
frisbee-golf på Manger. 
 
 

Kommunestyret i Radøy - 038/2017 
KS - handsaming: 
Silje Namtvedt (SP) er opptatt av at barn og unge skal læra seg å symja. Ho meiner det må vurderast 
meiner det kan vera ein god tanke å gje alle skuleborn eitt gratis klyppekort til bassenget i 
Radøyhallen. 
 
Olav Steinar Namtvedt (SP) viste til drøftingane i idrettsrådet og sette fram følgjande tilleggsframlegg 
i punkt 3 i handlingsplanen - aktivitetar: 
- vurdera gratis halltid i Radøyhallen/sømjehallen for aktivitetar for barn og unge i regi av lag og 
organisasjonar. 
 
Kommunestyret vedtok samrøystes formannskapstilrådinga med tilleggsframlegg sett fram i møtet.                                                                                               



 

KS - vedtak: 
Radøy kommune sin handlingsplan for idrett-, friluftsliv- og nærmiljøanlegg 2018 – 2021 vert vedteke 
slik den ligg føre, med følgjande tillegg: 
- Under nærmiljø-anlegg i handlingsplanen (uprioritert tiltak) vert det tatt inn eit punkt om anlegg for 
frisbee-golf på Manger. 
- I handlingsplanen - aktivitetar: - vurdera gratis halltid i Radøyhallen/sømjehallen for aktivitetar for 
barn og unge i regi av lag og organisasjonar. 
 
 
Vedlegg: 
handlingsplan 2017 
Idrettsplan endeleg versjon 
 


